
 

___________________________________________________________________________ 
 
 Aktiemarknadsnämnden, Box 7680 , 103 95 Stockholm 
E-post: info@aktiemarknadsnamnden.se Hemsida: www.aktiemarknadsnamnden.se  
 

    2010 - 03-03 
 
 
 
 

Justitiedepartementet 
    103 33 Stockholm 
 
 
 
Näringslivets börskommittés begäran om  ändring av reglerna om budplikt 
(Ju2009/8381/L1) 
 
Aktiemarknadsnämnden har till uppgift att genom uttalanden, rådgivning och information 
verka för god sed på den svenska aktiemarknaden. Nämnden drivs av en ideell förening - Fö-
reningen för god sed på värdepappersmarknaden - som numera består av tio medlemmar: Ak-
tiemarknadsbolagens Förening, FAR SRS, Fondbolagens Förening, Institutionella ägares fö-
rening för regleringsfrågor på aktiemarknaden, Nasdaq OMX Stockholm AB, Stockholms 
Handelskammare, Svenska Bankföreningen, Svenska Fondhandlareföreningen, Svenskt När-
ingsliv och Sveriges Försäkringsförbund. I nämnden ingår både oberoende experter och före-
trädare för aktörer på aktiemarknaden.  
 
Flertalet av nämndens huvudmän och ledamöter kommer i andra sammanhang att få tillfälle 
att avge eller medverka till yttranden över Näringslivets börskommittés (NBKs) begäran om 
ändring av reglerna om budplikt. Mot den bakgrunden begränsar Aktiemarknadsnämnden sitt 
remissvar till några allmänna synpunkter. 
 
Aktiemarknadsnämnden har sedan sin tillkomst 1986 behandlat frågor om offentliga uppköps-
erbjudanden på aktiemarknaden. I över tio år har nämnden haft till uppgift att pröva frågor om 
undantag från budplikt.  
 
Aktiemarknadsnämnden delar NBKs bedömning att en regel om budplikt vid nivån hälften av 
röstetalet, som ett komplement till den nuvarande regeln om budplikt vid 30 procent av röste-
talet, skulle stärka förtroendet för den svenska aktiemarknaden. Från de synpunkter som 
nämnden har att bevaka är NBKs författningsförslag ändamålsenligt och det kan enligt nämn-
dens bedömning utan nämnvärda problem införas på den svenska aktiemarknaden. 
 
Genomförs förslaget om en kompletterande regel om budplikt, är nämnden beredd att även 
fortsättningsvis behandla frågor om dispens från reglerna om budplikt på samma sätt som 
hittills. 
 
Detta yttrande har på föredragning av undertecknad beslutats av Aktiemarknadsnämnden i 
plenum. 
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